
Örgryteföreningen 

Protokoll från höstmötet 12‐11‐13 i Örgryte Församlingshem 

§ 1   Ordförande Noelle Hörnquist öppnade mötet och hälsade 125 medlemmar välkomna. 

§ 2   Mötet godkände kallelsen. 

§ 3   Föreslagen dagordning godkändes. 

§ 4   Noelle Hörnquist valdes till ordförande för mötet. 

§ 5   Monica Påhlsson valdes till sekreterare för mötet. 

§ 6   Till justerare valdes Ylva Kihlberg och Kerstin Malmcrona. 

§ 7   Protokoll från vårmötet 2012 hade varit utlagt på hemsidan och ansågs föredraget. Protokollet        

lades till handlingarna. 

§ 8   Valberedningens Bengt Wallin  hade inte funnit någon ersättare till Monica Påhlsson, som 

önskade avgå ur styrelsen.  Gunnar Dyhre föreslog bordläggning av ärendet. Hans Manner föreslog 

Madeleine Perhage som suppleant i styrelsen. Mötet valde Madeleine Perhage. Övriga 

styrelseledamöter kvarstår. 

§ 9   Revisorerna Gunnar Dyhre och Per‐Åke Wetterqvist kvarstår med Britt Rolfsson som ersättare. 

§ 10 Styrelsens rapport föredrogs av ordförande: Vi har bevakat kommande byggnation på Stora Torp 

och Prästgårdsängen.  Vi har två nya skyltar i Kulturpromenaden och flera förslag till nya. Befintliga 

skyltar underhålls och en del måste bytas ut. Styrelsen har flitigt distribuerat vår nya folder till många 

brevlådor för att rekrytera nya medlemmar. Medlemmar är välkomna att medverka!  

Gran eller grankjol på St Sigfridsplan diskuterades livligt. Frågan förbereds av styrelsen och diskuteras 

vidare på vårmötet 2013. 

§ 11 Inga motioner från medlemmar hade inkommit. 

§ 12 Inga övriga frågor ställdes. 

§ 13 Ordföranden avtackade Monica Påhlsson med blommor. 

§ 14 Ordförande avslutade mötet, som skulle övergå till att lyssna och ställa frågor till Eva Rosman, 

pressansvarig Transportstyrelsen, kring betalstationer och trängselskatt  inför 1 jan 2013. 
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